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§79 Beslut om upphandling av ny gång- och cykelbana utmed Fornuddsvägen  

Liberalerna anser att det är självklart att den gång- och cykelbana utmed 

Fornuddsvägen som föreslås av kommunstyrelseförvaltningen ska byggas.  

 

Sträckningen finns angiven i kommunens antagna cykelplan och klassas där som en 

huvudcykelväg med för närvarande icke godtagbar standard, vilket är den lägsta 

klassningen på en befintlig vägs standard. Funktionen hos denna väg anges i 

cykelplanen som att den ska stärka kopplingen till Fornuddens skola och parken, 

med bland annat Hanviken. Det är alltså en skolväg vi pratar om, dessutom till en av 

de största skolorna i kommunen.  

 

Mot den bakgrunden är det för oss oförklarligt att Moderaterna i kommunstyrelsen 

upprepar sitt avslagsyrkande från kommunledningsutskottet, med motiveringen att 

man vill prioritera kommunens kärnverksamheter.  

 

För oss liberaler är säkra skolvägar en viktig del av kärnverksamheten i det 

kommunala uppdraget, och dessutom något som vi prioriterar extra högt då det gäller 

trygghet och säkerhet för våra barn. 

 

För Liberalerna i kommunstyrelsen 

Mats Lindblom 


